
ZÁPISNICA 

 

Z 1. zasadnutia Komisie športu v roku 2021, ktoré sa uskutočnilo v zmysle čl. 12 ods. 7b 

Rokovacieho poriadku MZ v Žiline spôsobom „per rollam“. 

Zaslanie hlasovania členov komisie elektronickou poštou bolo stanovené do 4.2.2021 do 24:00 

hod. 

 

Hlasovanie predložilo 11 členov komisie z celkového počtu 12, čím bola  komisia uznášania 

schopná.  

Svoje hlasovanie nepredložil Dalibor Andrisík. 

 

Prezenčná listina zo zasadnutia tvorí prílohu č. 1 Zápisnice zo zasadnutia Komisie športu (ďalej 

len „zápisnica“). 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia 

2. Koncepčné riešenie centralizácie správy športových zariadení v meste Žilina 

3. Finančná a nefinančná podpora žilinských športových klubov v roku 2020 

4. Návrh členov grantových komisií a členov komisie pre športové dotácie mesta na 

rok 2021 

5. Rôzne, záver  

 

K bodu 1 

 
Program a materiály boli doručené členom komisie elektronicky dňa 29.1.2021. Hlasovanie sa 

uskutočnilo spôsobom per rollam prostredníctvom elektronickej pošty ku všetkým predloženým 

materiálom, ktoré boli uvedené v programe rokovania. Členovia komisie s programom súhlasili 

a schválili ho.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 2 

Uznesenie č. 1/2021 – príloha č.2 

Názov materiálu: Koncepčné riešenie centralizácie správy športových zariadení v meste Žilina 

Materiál  predložili: Ing. Jaroslav Koválik 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia športu odporúča MZ na jeho najbližšom zasadnutí: 

 

I.schváliť  

- koncepčné riešenie centralizácie správy športových zariadení v meste Žilina.  

 

II. poveriť  

- primátora mesta vykonať všetky potrebné kroky smerujúce k definitívnemu doriešeniu 

fungovania spoločnosti s názvom Správa športových zariadení mesta Žilina, s.r.o.  

 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

    

Karol Čepec ✓     

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Mgr. Marián 

Zrník 
✓ 

  

Ing. Mária 

Wienerová 
✓ 

  

Ing. Juraj Petráš, 

MSc 
✓ 

  

Mgr. Peter 

Zánický 
✓ 

  

Mgr. Karol Haas ✓   

Spolu 11 0 0 

 

 

 

 



Diskusné príspevky k danému materiálu: 

 

Mgr. Peter Zánický: 

 

- Navrhujem materiál doplniť o správu športového areálu na Vodnom diele,  t.j. 

Skatepark (nie je určený žiadny prevádzkar či údržbár na dohodu tak ako na Oravskej, 

Javorku). 

- Neviem pod koho správu patrí ďalší areál Pumptrack, ktorý je vybudovaný na opačnej 

strane Vodného diela. 

 

Karol Čepec: 

 

- Stotožňujem sa s tým, že nemá zmysel tam mať objekty, ktoré majú v správe školy.  

- Súhlasím s majetkovým rozsahom, ktorý by mal byť predmetom prevzatia správy. Plus 

by som ale do materiálu doplnil, či bude táto spoločnosť v budúcnosti zároveň správcom 

ďalších objektov, majetku, ktoré trebárs mesto postaví. Mám na mysli trebárs tartanový 

ovál na Martinskej, ktorý by mal vzniknúť tento rok. Prišlo by mi prirodzené v materiáli 

venovať sa aj tejto situácii, nie menovite ale filozoficky. Ale možno Martinská ostane v 

správe škole, neviem ako to máte na odbore vymyslené. Čiže tento rozmer by možno bolo 

fajn ešte rozmeniť na drobné, nie iba z pohľadu definície nového oválu ale akosi 

všeobecne.  

- Tiež by ma zaujímalo, chystáme sa urobiť rekonštrukciu ihrísk na sídliskách, trebárs 

niektorých aj na vyššej úrovni s kvalitnejšími prvkami, mobiliárom, takéto ihriská bude 

spravovať kto? Tento akoby nový subjekt alebo kto? Hneď ma to vedie aj k otázke, na 

Vlčincoch sa idú revitalizovať vnútrobloky, tie nové ihriská bude spravovať kto? 

- Treba trošku spomenúť benefity tohto kroku. Napríklad že to bude mať jedného gazdu, 

bude to znamenať úsporu takú alebo onakú. Lebo v septembrovej analýze, to bolo štipku 

podrobnejšie spísané, aspoň plánovaná úspora. Možno sa trošku tým materiálom viac 

akoby pochváliť, že je to dobrý krok lebo centralizácia prinesie synergické efekty a 

hlavne flexibilnejšiu správu majetku, plus to bude organizácia, ktorá si bude vedieť 

poradiť, ak jej život prinesie do správy aj ďalší športový majetok, trebárs budovaný ovál.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 3 

Uznesenie č. 2/2021 – príloha č.3 

Názov materiálu: Finančná a nefinančná podpora žilinských športových klubov v roku 2020 

Materiál  predložila: Mgr. Ingrid Dolniková 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí: 

 

   I. Zobrať na vedomie: 

       - Finančnú a nefinančnú podporu žilinských športových klubov v roku 2020. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

    

Karol Čepec ✓     

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Mgr. Marián 

Zrník 
✓ 

  

Ing. Mária 

Wienerová 
✓ 

  

Ing. Juraj Petráš, 

MSc 
✓ 

  

Mgr. Peter 

Zánický 
✓ 

  

Mgr. Karol Haas ✓   

Spolu 11 0 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 4 

Uznesenie č. 3/2021 – príloha č.3 

Názov materiálu: Návrh členov grantových komisií a členov komisie pre športové dotácie 

mesta na rok 2021 

Materiál  predložila: Mgr. Ingrid Dolniková 

Stanovisko komisie športu: 

Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí: 

 

   I. prerokovať a schváliť: 

       - Návrh členov grantových komisií a členov komisie pre športové dotácie mesta na rok 2021. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
    ✓ 

Ondrej Šoška ✓     

Mgr. Pavol 

Blasbalgh 
✓ 

    

Karol Čepec ✓     

Mgr. Michal 

Kolárik 
✓ 

  

Mgr. Marián 

Zrník 
✓ 

  

Ing. Mária 

Wienerová 
✓ 

  

Ing. Juraj Petráš, 

MSc 
✓ 

  

Mgr. Peter 

Zánický 
✓ 

  

Mgr. Karol Haas ✓   

Spolu 10 0 1 

 

 

 

 

 

 

 

 



Diskusné príspevky: 

 

Mgr. Róbert Kašša: 

 

- Do budúcnosti by som privítal, keby sme komisiu absolvovali online (napr. 

prostredníctvom aplikácie Zoom), pretože takto nám odpadne možnosť  akejkoľvek 

diskusie a sú témy, pri ktorých by som rád počul Váš názor, resp. privítal by som ich 

podrobnejšie predstavenie 

 

Mgr. Dominik Hriník: 

 

- Ďalšiu komisiu budeme mať ak nám to opatrenia a situácia dovolí fyzicky alebo aspoň 

cez Zoom meeting, aby bol väčší priestor na diskusiu. 

 

 

 

 

V Žiline dňa 8.2.2021 

                                                                                                                Mgr. Dominik Hriník  

 Zapísal: Mgr. Matej Franek, sekretár KŠ                                                                                                  predseda KŠ 


